

Møtereferat

Møte: Møte AU Nord-Norge
Tid/Sted: Måndag 14.03.16 kl 16 - kl 20
Tilstede: Bernt Mikalsen, Pål-Ove Wika, Merethe Sund, Endre Østbø, Svein Slåttsveen, Morten Fredriksen, Ragnhild Engan, Teig Madsen og Svein Inge Jakobsen
Forfall:
Kopi til: Vara AU, leiargruppa region Nord og Tor Olav Brandtzæg
Referent: Brit Kari Eidseflot Hauger

Molde, 14. mars 2016

| Sak nr. | Emne | Ansvar |
|---------|---|--------|
| 1 | Oppsummering frå kretsmøta og saker for vidare oppfølging Brit Kari orienterte. <u>Spørsmål/kommentarar:</u> <ul style="list-style-type: none">• Ynskjeleg med gjennomgang av råvarerekneskap/dyreslagsrekneskap t.d. i utvida konsernrådsmøte.• Bør ha betre langtidsprognosar for sau/lam, t.d. basert på tilskotssøknader til Innovasjon Norge. Vedtak: AU tek oppsummeringa til orientering. | |
| 2 | Revitalisering av kretsmøter Brit Kari orienterte. <u>Spørsmål/kommentarar:</u> <ul style="list-style-type: none">• Bruke eigarbegrepet meir• Redd for å misse diskusjon og eigarfølelse med større møter• Fortsette med fellesmøter med FK + novembermøter som fellesmøter for fleire kretsar• Ha ulike løysingar i ulike område• Finnmarksmodellen til Troms og Nordland? Med felles kretsmøtedag med Felleskjøpet og/eller TINE, og fagdag med parallelle fagforedrag• Langs kysten med Hurtigruta? Kretsmøtetema, fagtema og utstilling/stands Vedtak: AU tek oppsummeringa til orientering, og føreslår for RU 2-dagers fylkesvise fagsamlingar. | |
| 3 | Handlingsplan og budsjett for kretsane Brit Kari orienterte. <u>Spørsmål/kommentarar:</u> <ul style="list-style-type: none">• Endre søknadsfrist for kretsane for ekstra midlar til 15. mai Vedtak: AU tek orienteringa til orientering. | |
| 4 | Nord-Norge tillegget Etter innspel frå Ola Johansen. Forslag frå Bernt om at AU jobbar vidare med saka opp mot styret. <u>Spørsmål/kommentarar:</u> | |

- Tilførselane er auka og inntransportkostnader og drift vesentleg forbetra sidan sist trekket vart redusert.
- Forslag til RU-møtet at AU tek saka vidare.
- Fekk ikkje konsekvensar for distrikstilskotet med forrige auke i Nord-Norge tillegget.
- Utgjer i sum 20 mill kr

Vedtak: AU vil jobbe vidare med saka.

5 Førebuing av RU-møtet

Brit Kari orienterte.

Spørsmål/kommentarar:

- Ynskjeleg at fri AU-medlem i region Nord vert med i fagutval fjørfe, for gjensidig informasjon Brit Kari

Vedtak: AU tek orienteringa til orientering.

6 Førebuing av saker til årsmøtet

Møte før årsmøtet kl 10 – kl 12 tysdag 12.04. Årsmøtestart med lunsj kl 12.

Spørsmål/kommentarar:

- Merethe må ha overnatting før årsmøtet pga av at ho er på reise i forkant. Brit Kari
- Skryt for Hærland som god fabrikk, kyllingsaka, resultatet, samarbeid FK og TINE om byggeprosjekt
- Lokal matproduksjon
- Immunkastrering gris

Vedtak: AU tek orienteringa til orientering.

7 Oppsummering frå fylkesårsmøter i Finnmark og Nordland Bondelag

Svein orienterte frå Finnmark Bondelag: Bekymring for lausdriftskravet.

Endre orienterte frå Nordland Bondelag: Deltok berre dag 1, ikkje Nortura nemnt, lausdriftskravet var tema også her.

Troms Bondelag har møte denne veka.

Vedtak: AU tek orienteringa til orientering.

8 Eventuelt

Bernt orienterte om mail frå Bjørn Bekkevold vedk gjennomgåande representasjon, i form av kor mange av årsmøteutsendingane som også er kretstillitsvalde.